

IF YOU ARE 55 AND ABOVE

In partnership with **Volunteer West Island**, our office will be a drop-off location for the **free income tax clinic** completed by volunteers! This clinic is specifically for constituents aged 55 and above with a low income. To use the clinic, please schedule an appointment. Call (514) 457-5445 from Monday to Thursday, 9 a.m. to 4 p.m. or e-mail outreach@volunteerwestisland.org as of February 23. The clinic is available on a first-come, first-served basis. It will be open from **March 2 to April 22**.

Eligibility Requirements:

- 55 years old and above
- West Island Resident

Income Limits:

- Person living alone - \$40,000
- Couple - \$55,000
- One adult with one child - \$55,000
+ Each additional dependent - \$5,000
- Income from interest cannot exceed \$1,200 (bank accounts, investments, etc.)

You do not qualify if you:

- are self-employed / have employment expenses
- have a rental or business income
- own a property outside of Canada
- sold a residence or declared bankruptcy
- have capital gains or losses
- are acting on behalf of a deceased person



SI VOUS AVEZ 55 ANS ET PLUS

En collaboration avec le **Centre d'action bénévole Ouest-de-l'Île**, notre bureau sera un lieu de dépôt pour la **clinique d'impôts sur le revenu gratuite** servie par des bénévoles! Cette clinique est spécifiquement pour les commettant-e-s âgé-e-s de 55 ans et plus ayant un faible revenu. Pour l'utiliser, veuillez fixer un rendez-vous. Appelez au (514) 457-5445 du lundi au jeudi entre 9h et 16h ou écrivez au outreach@volunteerwestisland.org à partir du 23 février. La clinique est disponible sur la base du premier arrivé, premier servi. Elle sera ouverte du **2 mars au 22 avril**.

Critères d'admissibilité :

- 55 ans et plus
- Résident de l'Ouest de l'Île

Revenu maximal :

- Personne vivant seule - 40 000\$
- Couple - 55 000\$
- Un adulte avec un enfant - 55 000\$
+ Chaque enfant à charge - 5 000\$
- Les revenus d'intérêts ne peuvent pas dépasser 1 200\$ (comptes bancaires, investissements, etc.)

Vous ne vous qualifiez pas si vous :

- êtes un-e travailleur-se indépendant-e / vous avez des dépenses d'emploi
- avez des revenus professionnels ou de location
- possédez une propriété à l'extérieur du Canada
- avez vendu une résidence ou déclaré faillite
- avez des gains ou des pertes en capital
- faites une déclaration pour une personne décédée



SAMEER ZUBERI

Member of Parliament / Député
Pierrefonds–Dollard



**FREE INCOME TAX CLINIC /
CLINIQUE GRATUITE
D'IMPÔTS SUR LE REVENU**

February / Février 2026

 /sameer.zuberi.lib

 @sameerzuberi

 @sameerzuberi.mp

NEW AUTOMATIC TAX FILING SYSTEM

Our new Liberal government is bringing down costs, so you can get ahead.

We are launching automatic federal benefits.

With the new automatic tax filing system, families who don't file taxes can still receive benefits like the **Canada Child Benefit (CCB)**. This means more children get the support they need.

Starting in 2026, the Canada Revenue Agency will prepare pre-filled tax returns for eligible low-income Canadians: making it easier for millions to access benefits.



NOUVEAU SYSTÈME DE DÉCLARATION AUTOMATIQUE DES IMPÔTS

Notre nouveau gouvernement libéral réduit les coûts pour vous aider à aller de l'avant.

Nous lançons le versement des prestations fédérales automatiques.

Grâce au nouveau système de déclaration automatique des impôts, les familles qui ne produisent pas de déclaration peuvent quand même recevoir des prestations comme **l'Allocation canadienne pour enfants (ACE)**. Ceci permettra à plus d'enfants d'avoir le soutien dont ils et elles ont besoin.

À partir de 2026, l'Agence du revenu du Canada préparera des déclarations préremplies pour les Canadien.ne.s à faible revenu admissibles, ce qui facilitera l'accès aux prestations pour des millions de personnes.

INFO

CONSTITUENCY CIRCSCRIPTION

3883 St-Jean Boulevard
Office 501 / Bureau 501
Dollard-des-Ormeaux, QC
H9G 3B9
(514) 624-5725

OTTAWA

Confederation Building / Edifice de la Confédération
Office 774 / Bureau 774
House of Commons / Chambre des Communes
Ottawa, ON
K1A 0A6
(613) 992-2689

✉ sameer.zuberi@parl.gc.ca

 /sameer.zuberi.lib

 @sameerzuberi

 @sameerzuberi.mp